




Kábítószerügyi Egyeztető Fórum 

2020 évi Beszámoló 

 

A Fórum életében változások álltak be az elmúlt évben. 2020 májusában 

lemondott Sarkadi Attila KEF elnök és Óváryné Herpai Dóra szakmai vezető. Ezúton 

is köszönjük nekik az elmúlt évek munkáját. A Képviselőtestület augusztus 27-én 

döntött arról, hogy engem delegál a KEF elnöki pozíciójába.  

Az elmúlt év végén sikerült pontot tenni a szakmai vezető személyének 

kérdésére, több szakemberrel történt egyeztetés után. Felkérésemre Gerencsér- 

Szegezdi Gabriella igent mondott, így az elmúlt év decemberétől közösen 

gondolkodunk a lehetséges utakon. 

Célunk, hogy a jelzőrendszer tagjait, a Pomázon tevékenykedő szakmai, 

egyházi, civil szereplőket közelebb vonjuk egymáshoz, fejlesszük a szereplőket, és 

programokon keresztül eljussunk minél több helyi lakoshoz. Célunk, hogy a Fórum 

hangsúlyosan jelen legyen a Város mindennapi életében, tudjunk közösen megoldást, 

megoldásokat találni a felmerülő szakami problémákra. 

Az elmúlt évben a Pandémiás helyzet miatt, illetve a személyi változások miatt 

is, komoly érdemi munkát nem tudtunk végezni. Szakmai egyeztetés, közös 

gondolkodás megvalósult a Szentendrei új rendőrkapitányával, illetve több helyi 

szereplővel.  

A Fórum munkája önként vállalt feladat, mindenki a szabadidejét, energiáját 

összpontosítja ide, szeretettel várjuk mindenki felajánlását, ötletét a felmerülő 

témakörben.  

Reméljük a 2021-es év sokkal termékenyebb és hatékonyabb lesz! 
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